

GFRK styrelsemöte 2025-04-10 (reviderat)



Närvarande: Frida Engberg, Karolina Häägg Franzén, Marlene Plym, Therese Wallinder, Linda Edel, Lovisa Bartholf, Maja Franzén

Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Karolina Häägg Franzén

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades av vice ordförande Frida Engberg.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Karolina Häägg Franzén.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2025-03-11 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Maja informerade om kommande aktiviteter som US har planerade. På lördag 12/4 är det rykt-km, det är 8st anmälda. Söndag nästa helg, den 20/4, är det påskäggsjakt och kapphästhoppning, anmälan till det har precis satts upp. Det planeras även en ponnyridning under Kristi himmelsfärdshelgen i slutet av maj.
- Under söndagen den 13/4 ska US hjälpa till att flytta lite möbler som skänkts från Fridas arbetsplats till Klubbis.
- Lovisa informerade att förra året fixade US ponnyridning till julmarknaden på Vretas och nu har de fått frågan igen om de kan vara med vid några tillfällen. De datum det pratas om är 10/5, 6/9, 6/12 och eventuellt 3/8. Varje ponnyridningstillfälle ger klubben 6000kr. Vi får ta en diskussion kring hur stor del som tillfaller US och vad som går till resten av klubben.

5. Ridskoleverksamhet

- Den 25/4 har satts som preliminärt datum för öppnande av anläggningen efter den smitta som vi drabbades av. Ridskolan har fortsatt som vanligt under denna period men alla externa träningar och externa ridhuskort har varit pausade.
- Lovisa berättar att statusen på våra hästar kändes bra fram till i tisdags då Folke och Fabia kom in halta från hagen. Veterinär är bokad för kontroll av dessa. Crusette behandlades för sin halta i tisdags och Ruby som visat tendens på lite överbelastning undersöktes men det visade som tur var inget.
- Fabia och Parys har flyttat från karantänboxarna till sina riktiga boxar. Parys har fått ett igångsättningsschema.
- Betty och Bambi kommer hem från ledighet under onsdagen påskveckan.

6. Anläggning

- Vi gick igenom förvaltningsplanen för 2025. Det finns 100 000 kr avsatta i budget för underhåll av anläggningen. Lite av det som står i planen är att:
 - o Installera och få i gång den bevattningsanläggning som inhandlades förra året.
 - o Röja sly runt betet. Lovisa har bett om offert på det och Frida kollar även upp ett till alternativ på offert.
 - o Vi skulle behöva prioritera att byta ut belysningen i ridhuset till LED-belysning. Dels för att det inte längre går att köpa den gamla typer av lysrör, men även för att minska elförbrukningen. Emilia hade fått en offert tidigare på 180 000 så hon kollar upp vad som gäller nu och även ifall det är ett alternativ att byta till LED-lysrör i befintliga armaturer och om det i så fall skulle innebära en mindre kostnad. Förhoppningsvis kan vi få halva kostnaden i bidrag från kommunen.
- Stallets ventilation har rengjorts och Länsstyrelsen ska komma hit och bedöma ifall tilluften i stallen är tillräcklig eller om det behövs några åtgärder kring det.
- Anläggningens fönster är i stort behov av renovering eller byte. Per-Anders har kollat upp detaljer kring bygglov och vad det skulle kunna kosta. Det rör sig om en ganska stor kostnad som i så fall behöver delas upp i etapper.
- Karolina kontaktar Pawel Hedberg på Praktiska Gymnasiet för att undersöka om bygglinjen där kan bistå med lite arbetskraft.
- Vi behöver fylla på sand i ridhuset och på ridbanan så Lovisa ska ta tag i det under våren.

7. Inackordering

- Beläggningen ser bra ut och vi har bara en ledig plats för inackordering för tillfället.

8. Personal

- Emilia är på väg tillbaka från sin föräldraledighet. Hon kommer till stor del att ta över Lovisas administrativa arbetsuppgifter.
- Det funkar bra med ridläraren Carro på fredagarna, hon är omtyckt av sina elever.

9. Medlemmar

- Inget nytt

10. Ekonomi

- Lovisa gjorde en sammanställning i höstas på vad vi förlorade i intäkter medan stallet var stängt och skickade då in det till försäkringsbolaget, men de kräver mer uppgifter så Sofia har kontaktat Mariana för att få ut dessa ur ekonomisystemet. Vi behöver även göra en ny avbrottsanmälan kring smittan som var helt nyligen också.
- Just nu har Mariana hand om klubbens ekonomi till dess att Emilia är tillbaka och tar över det mesta av arbetet.

11.Sponsring

- Frida har tagit fram en lista med företag och kontaktpersoner som det vore intressant att ringa runt och kolla upp sponsring med. Innan arbetet att ringa runt påbörjas så behöver vi tydliggöra vad som gäller kring sponsringspaketen och även uppdatera prisnivåerna.
- Ett förslag som kom fram under mötet var även alternativet att klubben köper in en egen hästtransport och sen låter sponsorer ha sina namn på transporten.

12.Styrelsen

- Vi gick igenom styrelsens punkter i Verksamhetsplanen för 2025.
- Sofia har varit i kontakt med Arkiv Gävleborg kring den uppsägning av arkivplats som har gjorts tidigare. Vi behöver hämta hem lite dokument därifrån och förvara dem på kontoret i stället.
- Vi diskuterade frågan kring föreningens kassör. Det har tillkommit 2 personer som är intresserade av att engagera sig i klubbens styrelse och eventuellt även rollen som kassör. Det är positiva nyheter. Om det blir aktuellt att få in nya styrelsemedlemmar så kommer vi behöva hålla ett extra allmänt möte.
- Tvättmaskinen har varit trasig och behövde lagas för ganska mycket pengar. Vi tog upp diskussionen kring huruvida det är fritt antal tvättar per medlem som gäller eller om det ska finnas en begränsning. Vi tar upp frågan igen på nästa möte. Fram till dess så börjar vi med att sätta upp en tvättlista för att få underlag till hur mycket den används.

13.Tävling

- Vårens ponnytävling blev inställd pga. smittan på anläggningen. Lovisa kollar ifall det går att flytta den till samma helg som höstens tävling.

14.Cafeteria

- Efter påminnelseinlägg på sociala medier så har öppethållandet ökat lite.

15.Övrigt

- Frida undrade ifall klubben är ansluten till Granngården föreningskonto. Om vi är det kan föreningen få lite tillbaka på de köp som klubbens medlemmar handlat för. Lovisa tar reda på det och sen går vi ut med information till medlemmarna att de gärna får ansluta sitt handlande till klubbens konto.
- Ida håller på att fixa en webbshop på hemsidan där man kommer kunna handla bilder på hästarna och klubbkläder.
- Vi diskuterade ifall det börjar bli dags för någon typ av försäljning innan sommaren? Kanske Newbody eller Ullmax.

16.Nästa möte

Nästa möte hålls 8/5.

17.Mötet avslutas

Frida avslutade mötet.